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Aanleiding: 

Eind 2018 heeft het college in de beantwoording van onze vragen over ballonoplatingen 

als volgt geantwoord: 

 

“Het college is bekend met de schadelijke gevolgen van het oplaten van ballonnen voor 

dieren en het milieu. In Wijchen speelt dit probleem op zeer beperkte schaal. We zijn be-

reid inwoners en organisaties hierover te informeren. We zijn niet van plan om uw raad 

voor te stellen een verbod in de Apv op te nemen. 

Handhaving is namelijk heel lastig, zo niet onmogelijk.” 

 

“We zijn bereid om degenen die de afgelopen jaren geïnformeerd hebben naar het oplaten 

van ballonnen, of waarvan we weten dat ze dit in het verleden hebben gedaan, te infor-

meren. We gaan hen vragen geen ballonnen op te laten vanwege de schadelijke gevolgen 

voor dieren en het milieu. En we gaan hen wijzen op alternatieven.” 

 

Vandaag was de officiële opening van het hernieuwde Europaplein. Tijdens de opening was 

er ook een ballonoplating. 

 

 
 Foto: wijchensnieuws.nl 



 

 

2 

 

Vandaag blijkt dus dat bovengenoemde vragen en de beantwoording van het college niet 

hebben geresulteerd tot het gewenste effect en dat het college zelf actief meedoet aan 

ballonoplatingen.  
 
Wij verzoeken u om deze vragen binnen twee weken te beantwoorden. Wij overwegen namelijk bij de 
volgende raadsvergadering met een “motie vreemd aan de orde van de dag” te komen om u te ver-
zoeken de APV alsnog aan te passen. 

 

Vragen: 

1. Is het college net als ons van mening dat de beantwoording en de gebeurtenissen van 

vandaag niet met elkaar te rijmen zijn? 

2. Wij stellen voor dat het college op een symbolische manier de geleden milieuschade 

en beeldvorming compenseert. Heeft het college zelf een idee hoe dit in te vullen? 

3. Is het college net als ons van mening dat het optreden en beleid van het college met 

betrekking tot ballonoplatingen tekort is geschoten? Is het college bereid om de APV 

nu wel aan te passen? 

4. Bent u bereid om verdere maatregelen te nemen zodat het voorgenoemde niet vaker 

zal gebeuren? En zo ja, welke maatregelen zijn dat? 

 

 

Namens de fractie PvdA Wijchen, 

Peter Gatzen 

 


